

澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號: AR/N/21/0019

致:全體同學

通告:新學年返校上課須知

為配合澳門特別行政區政府教育及青年發展局 8 月 23 日發佈之有關高等院校 2021/2022 學年的開學及安排面授教學的最新要求,所有學生必須:

- 1. 提前 14 天返回澳門、珠海或中山之居所,並注意身體狀況;常居地在澳門、珠海或中山的,亦應減少跨境流動並注意身體狀況;
- 2. 若屬 8 月 6 日後,學生本人或其常居地址同住者曾到訪(或身處)澳門、珠海或中山以外地區,須於參與線下面授課堂前 5 天內完成核酸檢測並持陰性結果,澳門政府將於 9 月 1 日至 5 日期間安排一次性免費核酸檢測,學生可於 8 月 30 日起透過專門平台 https://app.ssm.gov.mo/higheredurnabook 進行預約檢測;
- 3. <u>持續每天</u>登入學生門戶網站 <u>http://i.must.edu.mo</u> 或 WeMust Student APP 內如實進 行個人健康申報。



2021/2022 學年第一學期於 9 月 1 日開學,首兩週課堂安排如下:

- 按照澳門特別行政區政府教育及青年發展局的要求,9月6日起可陸續恢復面授教學,因此,9月1日至9月5日的課堂將僅透過線上雲課堂進行;
- 9月6日至14日的課堂則採用線上線下並行的模式進行。

註:有關線上雲課堂的使用手冊、指引及示範視頻可通過學生門戶網站(http://i.must.edu.mo)的雲課堂首頁內查閱。

大學現計劃 9 月 15 日將全面恢復線下面授教學(請留意 9 月 7 日之最新通知),因此,學生應盡早規劃回校的行程及安排,且不遲於 9 月 1 日前返回澳門、珠海或中山之居所,如遇未能於 9 月 1 日之前返回,必須於 8 月 31 日或以前向學院/研究所/部提供充份理據及證明以作審核。

敬請持續關注大學所發佈之最新通知以及澳門政府發佈之最新出入境及防疫措施。 特此通知,祈為留意。

> > 准予張貼至:2021/9/30



澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Ref. No.: AR/N/21/0019

To: All students

Notice: Notes for Returning to the University for Classes in the New Academic Year

To comply with the requirements for face-to-face teaching in the New Academic Year (Academic Year 2021/2022) issued by the Education and Youth Development Bureau of the Macao SAR Government on August 24, all students must ensure that they meet the following requirements:

- 1. Return to your residence in Macao, Zhuhai, Zhongshan 14 days in advance and pay attention to self-health; those whose habitual residence is in Macao, Zhuhai, Zhongshan should also reduce cross-border movement and pay attention to self-health with the same requirements.
- 2. Those who personally or whose housemates return from outside Macao, Zhuhai, Zhongshan after August 6 must complete the nucleic acid test and obtain a negative result within 5 days before attending offline classes. The Macao Government will arrange a free nucleic acid test from September 1 to 5, students could making a booking via https://app.ssm.gov.mo/higheredurnabook.
- 3. Login to the Student Portal http://i.must.edu.mo or WeMust Student APP every day to complete the health declaration.



The first semester of 2021/2022 academic year starts on September 1, the class arrangements during the first two weeks are as follows:

- According to requirements for face-to-face teaching issued by the Macao Government, face-to-face teaching can only resume from September 6 onwards. <u>The classes during September 1 to 5 will only provide online teaching</u>.
- · Online and offline classes will be conducted simultaneously during September 6 to 14.

Remarks: For related user manual, guidelines and demo videos of cloud classroom, please refer to the Home page of Cloud Classroom in the Student Portal (http://i.must.edu.mo).

The University currently plans to resume offline teaching on September 15 (Further notices will be released on September 7). Therefore, students should make preparations and arrangements as early as possible and return to your residence in Macao, Zhuhai, Zhongshan before September 1. Students who fail to return before September 1 must provide sufficient evidence and proof to the Faculty / Institute / Department of General Education on or before August 31.

Please continue to pay attention to the latest announcements of the University and the latest entry quarantine and epidemic prevention measures of the Macao SAR government.

Thank you for your attention.

Macau University of Science and Technology eading Group on COVID-19 Prevention and Control 2021/8/24

Keep posted till: 2021/9/30